
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 15.11.2022 
Z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.11.2022 o 16:30 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Janka Masárová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

p. Dagmar Ďurišová 

 

Neprítomní: p. Katarína Gajdošová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

 

1. Úvodné náležitosti: 
a)  Otvorenie zasadnutia, 
b)  určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 
c)  schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 
d)  informácia predsedu miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb do obecného 

zastupiteľstva a o výsledku voľby starostu, 
e)  zloženie sľubu novozvoleného starostu obce, 
f)  zloženie sľubu novozvolených poslancov, 
g)  príhovor starostu obce. 

2. Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedu a členov komisií. 
3. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a 
voľba jej členov. 

4. Poverenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia 
zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení. 

5. Zvolenie poslanca, ktorý bude poverený zastupovaním starostu. 
6. Zvolenie člena Rady školy pri ZŠ Vaďovce a Rady školy pri MŠ Vaďovce 
7. Stanovenie platu starostky obce  
8. Diskusia  
9. Záver  

 

K bodu č. 1 

Úvodné náležitosti: 
a) Otvorenie zasadnutia 

Na úvod zasadnutia obecného zastupiteľstva zaznela Štátna hymna Slovenskej republiky. Starostka 
obce Alžbeta Tuková privítala prítomných poslancov a občanov. 
 

b) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce určila za zapisovateľku Ing. Ninu Masárovú a navrhla za overovateľov zápisnice p. 
Jaroslava Baču a p. Ing. Petra Dingu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Starostka obce skonštatovala, že sú prítomní šiesti poslanci zo zloženia starého zastupiteľstva a že sa 
zo zasadnutia vyhotovuje zvukový záznam.  

c) schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 
Starostka obce dala poslancom hlasovať za body programu, ktoré boli obsahom pozvánky na 
zasadnutie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová, p. 
Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

d) informácia predsedu miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb do obecného 
zastupiteľstva a o výsledku voľby starostu 

Starostka obce odovzdala slovo predsedovi volebnej komisie p. Ladislavovi Baranovičovi, aby oznámil 
výsledky volieb. 
P. Ladislav Baranovič prečítal zápisnicu miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov 
samosprávy obce Vaďovce konaných 29.10.2022 a bolo skonštatované, že za starostku obce bola 
zvolená p. Alžbeta Tuková a do obecného zastupiteľstva boli zvolení p. Ing. Peter Dinga, p. Michal 
Držík, Mgr. Daniela Kontinová, p. Jaroslav Bača, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf 
Škriečka. 
 

e) zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 
Starostka obce prečítala sľub starostu obce a následne povedala „sľubujem“. Svoj sľub potvrdila 
podpisom. Predseda volebnej komisie jej následne odovzdal osvedčenie o tom, že je starostkou obce 
Vaďovce na nasledujúce volebné obdobie.  
 

f) zloženie sľubu novozvolených poslancov 
P. Mgr. Daniela Kontinová prečítala sľub poslancov.  
Starostka obce vyzvala novozvolených poslancov, aby vstali a svoj sľub potvrdili slovom „sľubujem“ a 
podpisom.  
Poslanci následne vstali a potvrdili svoj sľub slovom „sľubujem“ a podpisom.  
 
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie č. U/1/2022 novým poslancom obecného zastupiteľstva 
o tom, že berú na vedomie výsledky volieb a konštatujú, že novozvolenou starostkou obce je p. 
Alžbeta Tuková a novými poslancami sú p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. 
Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík a p. Rudolf Škriečka. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

g) príhovor starostu obce 
Starostka obce vo svojom príhovore v prvom rade poďakovala voličom za prejavenú dôveru 
a v druhom rade sa voličom poďakovala za to, že sa zúčastnili vo voľbách a zvolili členov nového 
zastupiteľstva našej obce pre budúce volebné obdobie. Staronovým poslancom OZ zablahoželala 
k úspechu vo voľbách. Starostka obce povedala, že funkcia poslanca OZ je veľmi náročná, kde svojou 
obetavosťou a zápalom mnohokrát s obetovaním svojho vlastného voľna a času tráveného s rodinou, 
vykonávajú zverené úlohy. Povedala, že svoje sily a výdrž budú mať možnosť vyskúšať už veľmi 
skoro, nakoľko už budúci mesiac ich čakajú rokovania o prijatí rozpočtu na rok 2023, ako aj prijatie 
dodatkov k VZN o miestnych daniach a poplatkoch, ako i odpadoch, kde budú musieť pravdepodobne 
pristúpiť k nepopulárnym opatreniam ich zvýšenia spôsobeným nárastom inflácie cien energií, cien 
vstupov zberovej odpadovej spoločnosti, či spoločnosti prevádzkujúcej úložisko odpadu. Povedala, že 
od nich všetkých si bude prijatie vyžadovať nekonečnú trpezlivosť pri vysvetľovaní, tlmení vášní, 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 3 z 8 

Podpisy overovateľov:      

nervóznych pripomienok, a pod., a že to spolu budú musieť vydržať. Povedala, že mnohí z nich, 
z vážených poslancov, sú poslanci s viacročnými skúsenosťami v zastupiteľskom zbore, čo považuje 
za nenahraditeľný prínos. Povedala, že každý z nich išiel do volieb s určitými predstavami a cieľmi, 
ktorými by mali podmieniť nasledujúce štyri roky a preto dúfa, že ich spolupráca bude prebiehať 
v duchu vysokej profesionality. Na záver poďakovala odchádzajúcim poslankyniam, a to p. Dagmar 
Ďurišovej a p. Kataríne Gajdošovej, a vyslovila im úprimnú vďaku za ich aktívne pôsobenie v 
zastupiteľskom zbore, za obetavú prácu, ktorú vykonávali, mnohokrát aj na úkor ich rodín, či 
osobného voľna. Zaželala všetkým spoločne, nech nadchádzajúce volebné obdobie, ktoré určite 
nebude ľahké, aby spoločne prežili v zdraví a čo najpokojnejšie, a nech Boh žehná našej obci.  

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala ďalším bodom programu, a to zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, 
voľba predsedu a členov komisií.  
Ako prvú navrhla zriadiť komisiu finančnú a sociálnu kde náplň komisie je:  
- vypracovanie stanoviska k rozpočtu obce, jeho zmenám a doplnkom 
- spolupráca pri vypracovaní VZN vo finančnej oblasti 
- stanoviská k návrhu záverečného účtu 
- kontrola dodržiavania VZN v ekonomickej oblasti 
- stanoviská k návrhom územného plánu obce 
- zaoberá sa sociálnou problematikou v obci a vyjadruje sa k nej najmä z hľadiska prevencie 
- sleduje sociálnu problematiku osamelých, starých a chorých občanov so zameraním na budovanie 
opatrovateľskej služby 
- podieľa sa na riešení sociálnej problematiky opustených detí a sirôt, iniciuje riešenie prípadov v 
spolupráci so všetkými organizáciami, zameranými na danú problematiku 
- spolupracuje so školou pri riešení problémov rodinno-sociálnych, školskej dochádzky 
- iniciuje možnosť riešenia sociálnej problematiky prostredníctvom charitatívnych inštitúcií a nadácií 
- iné ďalšie úkony podľa potreby obce. 
 
Za predsedu navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú, za členov komisie z poslancov navrhla p. Janku 
Masárovú, p. Ing. Petra Dingu, a za odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb navrhla p. Ing. 
Jaroslava Holotu. Opýtala sa, či má ešte niekto záujem byť členom tejto komisie.  
P. Jaroslav Bača sa prihlásil so záujmom byť členom tejto komisie.  
Starostka obce pridala za člena komisie poslanca p. Jaroslava Baču a dala za uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce pokračovala návrhom zriadenia komisie stavebnej a pre ochranu životného prostredia, 
kde náplň komisie je:  
- podáva stavebnému úradu podnety na prejednávanie priestupkov a ukladanie pokút z oblasti 
stavebnej a životného prostredia 
- spolupracuje s obcou pri zložitejších prípadoch oznámení realizácie drobných stavieb a stavebných 
úprav 
- vyjadruje sa k prioritám trvalo udržateľného rozvoja obce 
- navrhuje spracovanie koncepcie ochrany prírody aj pamiatok na území obce 
- odporúča stanovisko k návrhom dohôd o prenájme nehnuteľného majetku obce s ohľadom na účel 
využitia a stavebno-technického riešenia 
- vyjadruje sa k nakladaniu s odpadmi 
- výrub drevín – odporúča stanoviská k zložitejším prípadom 
- náhradná výsadba v obci – odporúča a navrhuje plochy a druhové zloženie 
- koncepčná tvorba zelene – do poručuje spôsob ochrany zelene 
- spolupracuje s obcou pri príprave a realizácií dopravných stavieb na území obce a vyjadruje sa k 
rozhodujúcim stavbám obecného charakteru 
- do poručuje a navrhuje riešenia opráv a údržby komunikácií na území obce 
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Za predsedu navrhla p. Miroslava Stančíka a za členov komisie z poslancov navrhla p. Ing. Petra 
Dingu, p. Rudolfa Škriečku, p. Michala Držíka, p. Jaroslava Baču a za odborníkov z radov obyvateľov 
obce a iných osôb navrhla p. Jaroslava Beniana.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala za člena p. Jána Baču.  
Starostka obce sa ho opýtala, či chce byť členom komisie, ktorý to potvrdil.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či by mohli navrhnúť iného predsedu komisie. 
Starostka odpovedala, že môžu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on osobne by bol za p. Rudolfa Škriečku.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že aby sa s Mirom dohodli.  
Starostka obce povedala, že sa nemôžu dohodnúť, že to musí byť odhlasované všetkými poslancami 
a opýtala sa p. Stančíka, či k tomu nechce niečo dodať. 
P. Miroslav Stančík povedal, že nech sa hlasuje, že jemu to je jedno. 
Starostka obce dala hlasovať, kto je za to, aby bol predsedom komisie p. Miroslav Stančík.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 1 poslanec: p. Miroslav Stančík 
Proti: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Rudolf Škriečka 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce dala hlasovať, kto je za to, aby bol predsedom komisie p. Rudolf Škriečka.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce ďalej navrhla zriadiť komisiu pre šport, kde navrhla za predsedu komisie p. Jaroslava 
Baču a opýtala sa, či by chceli aj iní poslanci byť členmi tejto komisie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že má nejakých členov už prisľúbených.  
Starostka obce povedala, že by teda dala p. Jaroslavovi Bačovi za úlohu, že by dodal mená členov 
komisie.  
Prítomní poslanci skonštatovali, že p. Bača už ich mená má.  
Starostka obce teda vyzvala p. Baču, aby mená členov komisie nadiktoval.  
P. Jaroslav Bača navrhol členov komisie p. Michala Samula a p. Vladimíra Kratochvýla.  
Starostka obce dala poslancom hlasovať za zriadenie športovej komisie, za voľbu predsedu komisie p. 
Jaroslava Baču a za členov odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb p. Michala Samula a p. 
Vladimíra Kratochvíla.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ako ďalšiu starostka obce navrhla zriadiť kultúrnu komisiu, kde navrhla za predsedu p. Michala Držíka, 
za členov komisie z poslancov navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú, p. Janku Masárovú, p. Rudolfa 
Škriečku a za odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb navrhla p. Natáliu Kontinovú. Dala za 
takéto uznesenie poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalším návrhom bolo zriadenie redakčnej rady pri písaní Vaďovských noviniek. Za predsedu komisie 
starostka obce navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú a z radov obyvateľov obce a iných osôb navrhla p. 
Ing. Ninu Masárovú, Alžbetu Tukovú, Mgr. Slavku Kohútovú a p. Líviu Čerešňovú. Dala za toto 
uznesenie hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Starostka obce pokračovala bodom 3, a to zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 
Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 
predpisov a voľba jej členov. Starostka obce navrhla za predsedu komisie p. Michala Držíka, za 
členov z poslancov navrhla p. Janku Masárovú a p. Jaroslava Baču. Starostka obce dala poslancom 
hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce ďalej navrhla poveriť p. Jaroslava Baču zvolávaním a vedením zasadnutí obecného 
zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 piata veta a ods. 6 
tretia veta zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Starostka 
obce dala hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 5 
Starostka obce pokračovala bodom voľby člena Rady školy pri ZŠ Vaďovce a Rady školy pri MŠ 
Vaďovce a navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú. Za tento návrh dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6  
Starostka povedala, že ďalej podľa zákona o Obecnom zriadení 369/1990 zbierky v znení neskorších 
predpisov určuje za zástupcu starostu obce poslankyňu p. Janku Masárovú na budúce volebné 
obdobie rokov 2022-2026.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal p. starostky, či si nevie predstaviť iného zástupcu.  
Starostka obce odpovedala, že je to jej kompetencia.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to akceptuje.  
Starostka obce povedala, že uznala, že je to poslankyňa, ktorá má za sebou najviac volebných období 
a je služobne najstaršia ako poslankyňa, takže má tie skúsenosti a dôveruje jej. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal starostky obce, či to znamená, že ostatným nedôveruje.  
Starostka obce odpovedala, že dôveruje ale jej dôveruje najviac. Ďalej skonštatovala, že poslanci berú 
túto voľbu na vedomie.  
 

K bodu č. 7  
Starostka obce pokračovala bodom programu, a to stanovenie platu starostu obce a navrhuje 
základný plat, ktorý je pre obce s počtom obyvateľov 500 až 1000 vo výške 2 216,13€ hrubej mzdy 
určenú zákonom č. 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov. Dala za toto uznesenie poslancom 
hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8  
Starostka obce otvorila bodom č. 8 diskusiu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré poďakovať za prejavenú dôveru im zverenú a myslí si, 
že hovorí za všetkých poslancov, že sa vynasnažia v najbližšom volebnom období to brať zodpovedne 
tak, ako sa o to snažili doteraz. Povedal, že vedia, že tam boli aj určité nevysvetlené veci, ktoré sa 
dostávali medzi občanov, možno niekto nesúhlasil s ich rozhodnutiami a stále hovorí v množnom čísle 
ako o kolektívnom orgáne. Povedal, že je potrebné chodiť na zastupiteľstvá a bol by rád, keby aspoň 
v takom počte, ako je teraz, by bola účasť občanov aj na zastupiteľstvách a potom by možno vznikalo 
aj menej tých dezinformácií a človek by videl, čo ten poslanec pre neho robí a o čo sa snaží.  
Občan p. MVDr. Országh dodal, že to ich musí ale najprv poznať a povedal, že on z poslancov pozná 
len troch a je tam 25 rokov.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že za ním bol dvakrát a ani raz ho nezastihol, že sa o to snažil a vie kde 
býva.  
Občan p. MVDr. Országh povedal, že si myslí, že by mal byť pred voľbami vyvesený zoznam 
s menami a fotografiami na úradnej tabuli lebo nie je jediný, ktorý ich nepozná. Povedal, že to 
spomenul na obecnom úrade a bolo mu povedané, že si to poslanci neželajú a  myslí si, že ak si to 
poslanec neželá, tak ho treba vyškrtnúť a nemá tam čo robiť, keď sa za to hanbí.  
Prítomní sa ho opýtali, kto mu to povedal, že poslanci si to neželajú.  
Na to p. Országh neodpovedal.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že aby nadviazal na to, čo hovoril, že je potrebné chodiť na zastupiteľstvá 
a tie vysvetlenia by tam určite zazneli a tam sa treba pýtať lebo si myslí, že najhoršie, čo sa môže 
stať, že sa prestane o tom rozprávať a pôjdu len také nejaké „šumy“ a nevysvetlené veci. Povedal, že 
na zastupiteľstve by mal byť na to všetko priestor a vysvetlenia tam môžu zaznieť.  
P. MVDr. Országh povedal, že na pár sedeniach bol a niekedy nevychádzal z údivu a keďže buchla 
kovidová epidémia, tak to vzdal.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré na to znova skúsiť nadviazať a že je to z jeho strany 
všetko.  
Občianka p. Bačová povedala, že by rada uviedla takú menšiu poznámku, že by bolo dobré uviesť do 
Vaďovských noviniek skrátenú verziu zápisníc pre občanov, ktorí sa nemôžu fyzicky zúčastniť. 
Povedala, že sú novinky väčšinou o škole a takéto veci, čo boli pred pol rokom, a pod., čo je dobré ale 
bolo by dobré venovať tomu priestor, aby sa ľudia dozvedeli, napr. že jej sa mnoho ľudí pýtalo, a to 
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nie je ani v zastupiteľstve, že čo toto tu za Jednotou, to pódium a čo a prečo, atď. Povedala, že pritom 
sa o to snažili a bolo by treba nejaké vysvetlenia, že áno, je to prvý bod, bude sa pokračovať a tak 
ďalej, aby sa ľudia o tom dozvedeli lebo nechodia na zastupiteľstvá, len niektorí, čiže aj na to využiť 
Vaďovské novinky.  
      P. Rudolf Škriečka povedal, že nadviaže na pána, ktorý uviedol, že nepozná poslancov.  
P. MVDr. Országh povedal, že pozná Ruda, Mira a starostku.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by sa teda rád v krátkosti predstavil pre tých, ktorí ho nepoznajú, ale 
v prvom rade by sa chcel poďakovať všetkým voličom, kamarátom, kamarátkam, všetkým, čo mu dali 
hlas, nie len jemu ale všetkým uchádzačom o post kandidáta na starostu a na poslancov, ktorí tam 
momentálne sú. Poďakoval aj všetkým, ktorí určite boli voliť a nedali mu hlas ale rozdelili ho medzi 
nich. Povedal, že obzvlášť by sa chcel poďakovať p. starostke, ktorá svojou predvolebnou kampaňou 
prispela k jeho, Jarovmu, Dankynmu a Petrovmu zvoleniu. Povedal, že začal kandidovať preto, lebo je 
služobne on najstarším poslancom zo všetkých prítomných, že v osemdesiatom patom, 
osemdesiatom siedmom bol poslanec, ešte za komunistickej strany, delegovaný ako člen SZM za p. 
Baču, ktorý tu má syna p. Jána a že si ho Janka pamätá tiež v tom čase. Povedal, že z úcty k tým 
ľuďom, ktorí kedysi budovali túto našu dedinu a snažili sa ju nejakým spôsobom dvihnúť na vysokú 
úroveň. Následne ich vymenoval a povedal, že spoločne prispeli svojou prácou k tomu, že vybudovali 
to, čo im tu nechali a za tých 30 rokov sa to nijak zvlášť nepohlo dopredu, čo všetci vedia. Povedal, že 
tá situácia, ktorá je tam teraz nastolená je taká, že žiadame o príspevky Európsku úniu, doslova 
žobreme, čakáme na to, či nám to prejde, či budeme posunutí do ďalšieho kola schvaľovania, a pod. 
Povedal, že mu starostka veľakrát povedala, že je to ťažké presadiť sa s nejakým projektom a uspieť 
ďalej. Povedal, že by nadviazal na p. primátora Starej Turej, ktorý presne pomenoval, čo je jeho idea 
do budúcnosti a jemu tam utkvelo v pamäti to, že „Spolupracovať so spoločnosťami, ktoré sú 
transparentné, konkrétne, presné a vedia povedať to, čo nám dodajú za tie naše peniaze, ktoré 
získame z nejakých tých Eurofondov alebo spoločností, ktoré nejak grantovo prispievajú na 
budovanie.“. Povedal, že nad tým uvažoval dlho, že bude kandidovať a že hovorí za seba a dúfa, že 
čo sú tam všetci poslanci, že sa bude snažiť ich dávať všetkých dohromady, aby mali spoločný názor 
a aby potiahli kúsok ďalej túto dedinu, aby sme boli všetci spokojní a vedeli sa nejakým spôsobom 
tešiť s maličkostí v tejto ťažkej dobe, ktorá nás od budúceho roka čaká, aby sa vedeli nejakým 
spôsobom skoordinovať, dať dohromady, nadviazať na tie staré kontakty a možno sa im to podarí, čo 
by bol on osobne rád a chce zdôrazniť tu tento leták, v ktorom p. starostka povedala, a presne si 
myslí, že by sa toho mali držať, že by mali pracovať pre Vaďovce, v ktorých budeme spolu radi žiť 
dôsledne, úsporne, spravodlivo, riešiť potreby a toto, keby všetko naplnili, tak budú všetci spokojní.   
      P. Jaroslav Bača povedal, že aj on, ako neúspešný kandidát na starostu, by chcel niečo povedať. 
Povedal, že ho možno niektorí poznajú z fotky, ktorú tam on mal na tej úradnej tabuli a chcel by tiež 
poďakovať všetkým tým, ktorí boli voliť, pretože, aj keď mu dali alebo nedali hlas, dali najavo, že im 
záleží na obci a chcú, aby obec fungovala a prosperovala. Povedal, že tak isto kolega p. Rudko 
Škriečka ho v podstate predbehol, že chce p. starostke poďakovať za jej kampaň lebo mu veľmi 
pomohla a nie len jemu. Povedal, že si myslí, že to ľudia pochopili a vo voľbách jasne dali najavo, že 
chcú to smerovanie, aby bolo iné, a že tá zmena je tu naozaj treba. Povedal, že sa bude držať jeho 
prvého volebného bodu, ktorý mal, že chce ľudí spájať a nie rozdeľovať, takže tak isto vyzýva 
všetkých poslancov, aby k tomu prispeli, aby stále nešli v tých istých koľajach, aj keď netvrdí, že 
všetko bolo doteraz zlé ale očividne nie všetko fungovalo tak, ako by mnohí chceli, takže za neho len 
toľko a poďakoval za pozornosť.  
      Predseda volebnej komisie p. Ladislav Baranovič povedal, že sa na chvíľu vráti k voľbám, aby 
odľahčil atmosféru, ktorá je napätá, nakoľko vyzerá, že ich budúcnosť nebude až taká jednoduchá 
a povedal pár zážitkov z volieb, ktoré sa konali 29.10.2022.  
      Starostka obce povedala, že by dnešné slávnostné zasadnutie využila na ocenenie 2 prítomných 
občanov, a to p. Dagmar Ďurišovú za pomoc pri rozvoji obce a p. Milana Macejku, ktorý mal životné 
jubileum a už dlhé roky nezištne pracuje pre obec na úseku športu, a to vo fitness centre obce. Obom 
oceneným starostka obce poďakovala za pomoc pri rozvoji obce.  
Starostka obce sa opýtala, či by ešte niekto chcel dodať nejaký diskusný príspevok.  
P. Ing. Naďová povedala, že ona bola prvou starostkou po revolúcii a že je šťastná, že bola starostkou 
v tej dobe. Ďalej povedala pár zážitkov z čias jej pôsobenia, ako starostky obce a že je rada, že sa 
počas jej funkcie a vtedajších poslancov podarilo fitness centrum vybudovať a taktiež p. Macejkovi 
poďakovala za jeho pôsobenie. Popriala poslancom, aby našli spoločnú reč a povedala, že ak nebude 
starostka obce spolupracovať s poslancami a poslanci so starostkou, tak je to „zabité“ a že však ide 
všetkým o túto dedinu. 
  
 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 8 z 8 

Podpisy overovateľov:      

K bodu č. 9 
Na záver rokovania starostka obce poďakovala a zaželala všetkým hlavne zdravie, spokojnosť v ich 
rodinách a povedala, že budú radi, keď budú chodiť na zastupiteľstvá lebo „viac hláv, viac rozumu“, 
a že bude vďačná za ich podnety a dúfa aj ona, že pôjdu spolu všetci.  
 
 
 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   
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